
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 5/2023

Torsdag d 4. januar 2024 kl. 18.00

Klublokalet Højene Skole

Kirsten fraværende. Hun måtte opgive at kæmpe sig vej gennem sne og is fra Hjallerup

Mødet indledes med en bid mad som afslutning på det forgangne år i bestyrelsen

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst

# Klubaften har været afholdt med fordeling af kommende årsklubløb samt repetition af
hjertelungeredning ved Anna Marie Søborg. Velbesøgt med 30-35 deltagere. Stort set alle
banelæggerteams var repræsenteret

# Juleløb i snedækket Tornby Klitplantage, Romjulsløb i regnvejr 4. juledag og nytårsløb lidt fugtig
Tversted Klitplantage blev alle afviklet med god opbakning. Nytårsløbet havde godt 70 deltagere.
Der blev trakteret med varme pølser efter løbet.

3. Økonomi.

% nyt

4. Klubudvikling

# Kommende weekendarrangement på Tannishus.P.t. er 28 er tilmeldt hele arrangementet inkl.
overnatning. Lørdag formiddags aktivitet bliver en fælles gåtur – walk and talk som optakt til
strategiworkshop om eftermiddagen.

# Generalforsamling: Input til beretning koordineres. Vejvalg for det/ de kommende år skulle gerne
blive resultat af workshoppen

# Dagsorden er udsendt. Rikke har afsluttet regnskabet for 2023. Revision mangler. Det færdige
årsregnskab fremlægges på generalforsamlingen

5. Kommende aktiviteter

# Påskeløb: 7 personer er tilmeldt. Der er max 30 pladser i alt i de bookede hytter. Hytterne skal
betales senest 14/3

# Norgesturen til juni: Indbydelse er under udarbejdelse. Udsendes i ugebrevet snarest. Der er
forhåndsbooket hytter 10 km fra stævnecentret (Sørlandsgaloppen) Færgebilletten er relativ dyr.
Samkørsel forsøges koordineret for hvem der er interesserede heri.

Per Hauge efterlyser, at der forud for fremtidige klubture efter behov nedsættes ad hoc gruppe.
Det kan være en udfordring ene mand f.eks. at finde overnatning, få inspiration, træffe
beslutninger.

6. NJ2D2024 (Tornby fortræning + natløb/ Uggerby 1. og 2. etape)



Status: Banelægning er i fuld gang. Skovtilladelser er på plads. Dog er der hængeparti ift. kørsel
med tunge køretøjer. Forventes at blive løst.

Elektronisk betalingsløsning for udenlandske løbere diskuteres. Thomas har indhentet tilbud, hvor
man får 1 enhed for 1800,- kr. Enten betales engangsbeløb eller abonnement på 50 kr/ mdr og
dermed tilladelse i 3 år (ender med samme pris) En elektronisk betalingsmåde kan være relevant
både i stævnekontor og i kiosken. Fordele og ulemper for henholdsvis stævnekontor og kiosk skal
afklares, før endelig beslutning træffes af stævneledelsen

7. Ungdomsudvalg

# Træningen er planlagt for vinteren. Voksne løbere er fortsat velkomne

# Der starter ny aktivitet op efter påske. Signe Boe og Mette Reiche bliver tovholdere for
Minitræning (4-8 år) P.t. er der 12 ungdomsløbere med stor spredning i alder, ambitioner og
erfaring.

# Findvej 27/4 bliver koblet på rekruttering 2024. Allan, Signe og Simon er tovholder. Sørger for
eksponering på Facebook. DOF afholder webinar 29/1 som inspiration til Find Vej arrangementer

# Ungdoms afd. arbejder med individuelle præstationsmål, således at hver løber gør sig klart, hvad
han/hun skal træne for at forbedre sig og nå sine mål. Udvalgte løbere har sat resultatmål ift. DM

8. Kortudvalg

Gideminas kommer i 2024 og tegner Katsig samt Skallerup Klit. Evt. som sprintkort

NJ2D 2026: Forslag om Uggerby til fortræning og natprolog, Tversted til lang- og mellemdistance

Det besluttes at nytegne Tverstedkortet i 2025

9. Træningsudvalg herunder afstemning af klubløb og åbne løb

(Kirsten fraværende)

25/8 er der sammenfald DM mellem i Pamhule samt klubløb. Der skønnes at max 5 deltagere
tager til Pamhule, så klubløb afvikles som planlagt

10. Kommunikation

Jens arbejder på sagen med fornyelse af hjemmesiden. Afventer DOF webinar 25/1 om emnet.
Primære opgave er at udarbejde forslag til menu struktur. Selve opbygningen af hjemmesiden
klarer Kirstens svigerdatter (webudvikler)

11. Evt.

# Det besluttes at genindføre ”velkommen til nye medlemmer” i ugebrevet. Rikke giver Allan
besked, når nye melder sig ind

# Processen med ajourføring af medlemslisten på O-service skal optimeres. Kassereren har i
forvejen opdateret medlemsliste. Fremover redigerer hun oplysningerne i O-service. I øvrigt har det
enkelte medlem selv ansvar for at rette kontaktoplysninger såsom ny mail adresse, mobilnummer
osv.



# NOU repræsentantskabsmøde i Ålborg 8/1. Formanden tager derud, umiddelbart er der ikke
andre, der har mulighed for at tage med. Han har mandat til at byde ind med 1 natløb og evt. et løb
mere, når kommende NOU løb skal fordeles

# OK Vendelboerne fylder 50 år i 2025

12. Næste møde

Aftales i den nye bestyrelse efter generalforsamlingen.

Mødet slut 20.45

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


